



Australian Consulate-General Hong Kong and Macau

January 10 at 5:27 PM

【25年嘅跨文化交流】「咫尺之繫」展覽現正喺香港藝術中心舉行！由香港藝術學院同澳洲墨爾本皇家理工大學 #RMIT 合辦，展覽展出十五位來自兩校社群嘅藝術家嘅作品，慶祝兩校合作25周年。

展覽上年6月喺墨爾本RMIT Gallery首次展出，事隔半年後藝術家們再次齊聚，將作品帶到香港。喺今次展覽中，藝術家們深入探討促成緊密關係及團結嘅複雜性。歡迎大家1月28日前去欣賞佢哋嘅傑作！

“Closer Together” is now open at Hong Kong Arts Centre! Exhibiting 15 artists from the Hong Kong Art School and RMIT University's School of Art, Closer Together celebrates the 25-year cross-cultural partnership between both universities.

First presented at RMIT Gallery in Melbourne in June 2023, the same group of artists bring their incredible artworks together again in Hong Kong to celebrate connectivity and kinship and uncover new knowledge through exchange.

即日起至1月28日 From now till 28.01.2024, 10am – 8pm

香港藝術中心包氏畫廊 Pao Galleries, Hong Kong Arts Centre

Check out a series of talks and activities alongside the exhibition:

https://hkac.org.hk/calendar_detail/?u=b-H6XzpZpbc

See Translation



Hong Kong Arts Centre 香港藝術中心

January 5 at 8:05 PM

【「咫尺之繫」展覽開幕 雲集一眾參展藝術家及藝術界好友支持 | Closer Together Opening Ceremony receiving overwhelming support by many friends from the art scene】

#培育藝能 #ArtisticEmpowerment

「咫尺之繫」展覽已於今晚進行簡單而隆重的開幕禮，除了兩地的藝術家及策展人，我們亦有幸邀請澳洲駐香港領事Patrick Orchard先生、維多利亞州政府駐大中華區特派專員Brett Stevens先生以及各方藝壇好友到場支持

Thank you to the participating artists and curators for being with us tonight at the official opening ceremony of “Closer Together”. We are honoured to be joined by Mr Patrick Orchard, Consul of Australian Consulate-General Hong Kong, Mr Brett Stevens, Commissioner to Greater China for the State Government of Victoria, and our so many of friends from the art community.

@rmituniversity @rmit_art @rmitculture

#香港藝術學院 #HongKongArtSchool #香港藝術中心 #HongKongArtsCentre #RMIT #rmitart #包氏畫廊 #PaoGalleries #CloserTogether #咫尺之繫 #視覺藝術 #visualarts #展覽 #exhibition #藝術文學士 #BachelorofArts #BAFA #繪畫 #Painting #陶藝 #Ceramics #攝影 #Photography #雕塑 #Sculpture

See Translation

13